

28-يناير-2021 إنشاء مستشفى مخيم الطنيدبة
دعوة لتقديم العطاءات



موضوع العقود

- 1.1. ترغب منظمة أطباء بلا حدود هولندا (MSF) في التعاقد مع المقاولين لبناء مستشفى بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر الأعمال التالية:
 - صب الأساسات والأرضيات الخرسانية
 - توفير مواد ونصب الهياكل والأسقف المعدنية للمباني
- 1.2 الأولوية هي أن يتم تشييد المباني في أقرب وقت ممكن عملياً.
- 1.3 يجب على صاحب / اصحاب العرض الحاصل على العطاء توفير القوى العاملة المؤهلة والمواد والمعدات اللازمة لتنفيذ الأعمال المشار إليها في وثائق العطاء.
- 1.4 المناقصون مدعوون لتقديم سعر المباني كما هو محدد في وثائق المناقصة. يجب تضمين جميع تكاليف تركيب الموقع وتعبئته والتأمين والتفويضات الإدارية والتخزين والمصاريف العامة المتنوعة وتنظيف الموقع بالإضافة إلى هامش ربح الشركة في السعر أو الأسعار التي يقدمها المقاول، والتي سيكون التعاقد على أساسها.

28-January-2021 Taneidba Camp Hospital Construction
CALL FOR TENDER

1. Object of the Contracts

- 1.1. Medecins Sans Frontieres Holland (MSF) wishes to engage Contractors for the construction of a hospital, including but not limited to the following work:
 - Pouring concrete foundations and floors
 - Providing materials for and erecting metal frames and roofs for buildings
- 1.2. The priority is to have the buildings erected as soon as practicable.
- 1.3. The successful tenderer or tenderers must provide qualified manpower, materials, and equipment necessary for the implementation of works referenced in the Tender Documents.
- 1.4. Tenderers are invited to present a price of the buildings as set out in the Tender Documents. All costs of site installation and mobilization, insurance, administrative authorizations, inventory, miscellaneous general expenses and site cleaning, as well as the company's profit margin, must be included in the price or prices offered by the Tenderer, which will be the basis for contracting.

The MSF tender document can be requested via email to msftender@gmail.com between 28.01.2021 and 03.02.2021.

“Subject line: Request Tender”

يمكن طلب وثيقة العطاء عبر عنوان البريد الإلكتروني
msftender@gmail.com في الفترة ما بين
28.01.2021 و 03.02.2021.